

Title (en)
Device for lubricating an escalator or moving walkway

Title (de)
Schmiervorrichtung für eine Fahrtreppe oder einen Fahrsteig

Title (fr)
Dispositif pour lubrifier un escalier ou trottoir roulant

Publication
EP 1142823 A1 20011010 (DE)

Application
EP 01106625 A 20010316

Priority
• EP 01106625 A 20010316
• EP 00810260 A 20000327

Abstract (en)
A lubricant container is located in the upper part of the escalator steps (5) within the balustrade base (2.1). A lubricating wick extends into the lubricant container at one end and is fastened at the other end to the base plate (3) in the region of the sliding pads (6), which are located at the sides of the escalator steps. The wick end projects through a bore in the base plate forming a lubrication point. The wick does not contact the edge of the steps but only contacts the sliding pads.

Abstract (de)
Bei dieser Schmiervorrichtung ist ein Schmiermittelbehälter (7) über Leitungen mit Schmierstellen (9) verbunden, die an seitliche Begrenzungen eines Stufenbandes (4) oder Palettenbandes bildende Sockelbleche (3) angeordnet sind. An Fahrtreppenstufen (5) des Stufenbandes (4) oder an Paletten eines Palettenbandes sind Gleitsteine (6) vorgesehen, welche leicht über die seitlichen Kanten der Fahrtreppenstufen (5) oder der Fahrsteigpaletten hinausragen und beim Vorbeigleiten an den Schmierstellen (9) das Schmiermittel übernehmen und auf die Sockelbleche (3) übertragen. <IMAGE>

IPC 1-7
B66B 31/00

IPC 8 full level
B66B 31/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B66B 31/00 (2013.01)

Citation (search report)
[A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 1998, no. 09 31 July 1998 (1998-07-31)

Cited by
EP1642859A1; CN104355214A

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)
EP 1142823 A1 20011010; EP 1142823 B1 20081203

DOCDB simple family (application)
EP 01106625 A 20010316